
Protokół Nr XXI/08 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 25 kwietnia 2008 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 25 kwietnia 2008 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 25 kwietnia 2008 roku o godzinie 18.50.  
W XXI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń – Agata Cichocka - Augustyniak; 
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna;   
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki;    
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 25 kwietnia 2008 
roku o godzinie 17.00 otworzył XXI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XXI sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXI sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał wniosek 
Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 25 kwietnia 2008 roku w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punktów:  



1. „Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Głuchowo”                     
w punkcie 7h porządku obrad: 

2. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Czempiń na 2008 rok” w punkcie 7i porządku obrad.   

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” wprowadziła do 
porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkt 7h: „Podj ęcie 
uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Głuchowo”.  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkt 7i: „Podj ęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok”.  
 

Po dokonaniu powyŜszej zmiany porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości połoŜonych                      

w Słoninie i Piechaninie.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 
rok; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                      
o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok; 

c) wysłuchanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu na temat 
wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok; 

d) złoŜenie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu wniosku             
w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu wykonania 
budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok; 

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 
2007 rok; 

f) dyskusja – ocena wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok; 
g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Czempiń za 2007 rok; 
h) Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Głuchowo; 
i) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2008 rok.  
8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
9.    Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                     

w okresie międzysesyjnym.  
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji.  



 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie przyjęła 
powyŜszy porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 

Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Czempiniu radny Przemysław Sztukowski nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, po zapoznaniu się                    
z protokołem, uznał, Ŝe jego treść jest zgodna z przebiegiem XX sesji Rady Miejskiej                  
w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go bez odczytania.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 28 marca 2008 roku.  
 

Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 4 radnych: 
1. Radny Augustyn Szymczak w sprawie dokonania naprawy drogi w miejscowości Słonin – 

od figury w kierunku budynku po szkole podstawowej;  
2. Radny Stanisław Owsianny w sprawie ulicy Towarowej w Czempiniu prowadzącej              

w kierunku ładowni, na której wyłoŜona jest trylinka, w której w chwili obecnej są bardzo 
duŜe dziury, które utrudniają rolnikom wyjazd z posesji ze swoimi maszynami. Radny 
Stanisław Owsianny zwrócił uwagę, Ŝe do zniszczenia nawierzchni drogi przyczyniają się 
samochody wypełnione tłuczniem, które jeŜdŜą na ładownię.  

3. Radny Piotr Wojciechowski w sprawie stanu nawierzchni dróg na skrzyŜowaniach dróg 
powiatowych z drogą wojewódzką nr 5 – w Piotrkowicach, jak równieŜ przy wylocie                 
z ulicy Podgórnej oraz przy wyjeździe na drogę nr 5 przy „dzikim wysypisku śmieci” – 
pomiędzy drogami tymi zostawiane są pewne odcinki, które nie są naprawiane w ramach 
modernizacji drogi wojewódzkiej, tymczasem, aby włączyć się do ruchu na drodze nr 5 
naleŜy zrobić to sprawnie, zaś przy takich wyrwach nie jest to moŜliwe. Radny Piotr 
Wojciechowski poprosił o wyjaśnienie, kto jest odpowiedzialny za taki stan tych dróg               
i zobowiązany do ich remontu.     

4. Radny Krzysztof Giemza w sprawach: 
����  w związku ze spotkaniem radnych Rady Miejskiej w Czempiniu z przedstawicielami 

zakładów odbierających odpady – radny Krzysztof Giemza poprosił o wyjaśnienie, 
czy od tego czasu Urząd Gminy w Czempiniu podjął określone działania lub władze 
gminy podjęły konkretne decyzje w kwestii usprawnienia odbioru odpadów na terenie 
gminy Czempiń;  

���� przypomniał, iŜ podczas wspomnianego spotkania poprosił przedstawicieli zakładów  
o zebranie śmieci z koszy na przystankach autobusowych szkolnych – radny Krzysztof 
Giemza poprosił o wyjaśnienie, czy w tym kierunku zostały podjęte odpowiednie 
kroki; 

���� zwrócenia się do Starostwa Powiatowego w Kościanie i Rady Powiatu Kościańskiego 
w sprawie dokonania wzmocnienia mostów znajdujących się na drodze Kościan – 
Grodzisk Wielkopolski – na terenie powiatu kościańskiego są dwa mosty, przez które 
muszą przejeŜdŜać cięŜkie samochody odwoŜące zboŜa, na przykład z firmy TOP 



FARMS Wielkopolska. Wskutek tego, Ŝe mosty te nie dopuszczają przejazdu 
samochodów o tak duŜej masie, konieczny jest objazd przez Stęszew, bądź przez 
krzyŜówkę prowadzącą przez Będlewo i Modrze. Zdaniem radnego Krzysztofa 
Giemzy Starostwo powiatowe powinno podjąć odpowiednie kroki w celu poprawy tej 
sytuacji.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przypomniał, iŜ 
na początku kadencji Rady Miejskiej w Czempiniu radni zgodzili się, iŜ podczas sesji 
absolutoryjnej i budŜetowej nie będą składane interpelacje, jak równieŜ do porządku obrad 
tychŜe sesji nie miały być wprowadzane dodatkowe projekty uchwał, tymczasem Ŝadna ze 
stron do tej umowy się nie zastosowała. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe dzisiejsza 
sesja jest ostatnią, podczas której taka sytuacja miała miejsce i na kolejnych tych sesjach do 
takiej sytuacji  nie dopuści.    
 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXI/113/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 25 kwietnia 2008 
roku w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości połoŜonych w Słoninie 
i Piechaninie przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka.          
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXI/114/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 25 kwietnia 2008 
roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawioną przez 
Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.          
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 7 a porządku obrad:  
 
Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok przedstawiła Zastępca 
Skarbnika Gminy Czempiń Halina Łączna.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 b porządku obrad:  

 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
Gminy Czempiń za 2007 rok odczytała Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – 
Augustyniak.  
Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 c porządku obrad:  
 
Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu na temat wykonania budŜetu Gminy 
Czempiń za 2007 rok odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                   
w Czempiniu radny Piotr Wojciechowski.  
Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  



Do punktu 7 d porządku obrad:  
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok 
przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu radny Piotr 
Wojciechowski.  
Wniosek stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 e porządku obrad: 
 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Czempiniu w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Czempiń z tytułu 
wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok odczytał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski.  
Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zwrócił uwagę, iŜ 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej była bardzo 
pozytywna i jest to pierwsza od lat opinia bez Ŝadnych uwag, wobec czego serdecznie 
podziękował członkom Komisji Rewizyjnej za bardzo dobrą pracę.  
 
Do punktu 7 f porządku obrad: 
 
W dyskusji – ocenie wykonania budŜetu Gminy Czempiń za 2007 rok udział wzięli: 
 
Radny Maciej Głochowiak odniósł się do kwestii zaciągania poŜyczek i kredytów przez 
gminę Czempiń – zdaniem radnego Macieja Głochowiaka, gdybyśmy chętniej i częściej 
zaciągali poŜyczki, wówczas moŜna by zrealizować więcej inwestycji na terenie gminy 
Czempiń, zakończyć budowę ulic Gruszkowej i śeromskiego, jak równieŜ pobudować salę 
gimnastyczną. 
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe jako członek Komisji Rewizyjnej nie miał 
zastrzeŜeń co do wykonania budŜetu gminy Czempiń za 2007 rok, jednakŜe jako 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia Rady Miejskiej              
w Czempiniu i w imieniu Komisji wskazał, Ŝe budŜet wykonany w 2007 roku był przeciętny               
i nie był budŜetem na miarę jego oczekiwań, choć wykonany został naleŜycie. Radny 
Aleksander Wieliński podkreślił, Ŝe nadal widać, iŜ pozyskiwanych jest mało środków 
finansowych z zewnątrz, aby moŜna było przyspieszyć niektóre inwestycje; w dalszym ciągu 
borykamy się z brakiem dróg osiedlowych, jak równieŜ chodników. Radny Aleksander 
Wieliński wyraził pogląd, iŜ widoczne są małe postępy w gminie Czempiń, jednakŜe                   
w odczuciu jego i Komisji ta poprawa jest zbyt wolna. Radny Aleksander Wieliński wskazał, 
Ŝe budŜet na 2008 rok jest ambitny, dlatego Ŝyczy Burmistrzowi Gminy Czempiń, aby 
pozyskała więcej środków finansowych, aby w moŜna było oddać do uŜytku więcej dróg, jak 
równieŜ obserwować postępy przy budowie sali sportowej. Przewodniczący Komisji Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej i Zdrowia Rady Miejskiej w Czempiniu radny Aleksander 
Wieliński wskazał, iŜ Komisja wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Gminy za 2007 rok.  
 
Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, iŜ wykonanie budŜetu za 2007 rok naleŜy ocenić 
pozytywnie, poniewaŜ formalnie nie ma zastrzeŜeń; w porę były dokonywane w nim 



przesunięcia zgodnie z obowiązującym prawem i wykonano go prawidłowo, ale bardzo mało 
rzeczy zrobiono. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe budŜet gminy na 2007 rok był bardzo 
skromny, a jeszcze w tej skromności przesunęły się dwie inwestycje na 2008 rok – to jest 
budowa drogi do Donatowa oraz winda przy budynku na ulicy Parkowej w Czempiniu. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe pomimo tego, Ŝe pod względem prawnym wszystko jest 
dobrze, to w 2007 roku pod względem inwestycji wykonano tylko chodnik na ulicy 
Gruszkowej, która dzisiaj jest zatopiona w wodzie z powodu intensywnych opadów. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe wyborcy twierdzą, iŜ „w błocie utopiono tam pewne 
pieniądze”. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe nie ma odpowiedzi na dyskusje, jakie toczą 
się w ciągu roku, dlaczego nie wykonano inwestycji w Donatowie, Komisja Rewizyjna 
wydała pozytywną opinię w tej sprawie, tymczasem poza Komisją – wiadomo, dlaczego nie 
zostało zrobione. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe bardzo pozytywna jest teŜ opinia              
o działaniu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu, tymczasem na sesji zadawano 
pytania, jak doszło do sytuacji, w której produkcja wody zwiększyła się w 2007 roku, 
tymczasem sprzedaŜ spadła. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe przez cały rok nie 
usłyszał Ŝadnego zdania w tej kwestii z Urzędu Gminy w Czempiniu, jak równieŜ z ZGK, co 
zrobiono, aby sytuację tę poprawić, tymczasem są to dodatkowe pieniądze. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, Ŝe są dziedziny, w  których moŜna by pozyskać więcej środków, jednak nie 
podjęto określonych działań, mimo, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu takowe proponowała. 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe wykonanie budŜetu, które jest oceniane, naleŜy ocenić 
pozytywnie, natomiast pod względem efektywności i uŜyteczności dla gminy naleŜy wyrazić 
opinię negatywną.  
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak złoŜył podziękowanie dla Skarbnik Gminy Czempiń Agaty 
Cichockiej – Augustyniak, która jest odpowiedzialna za wykonanie budŜetu.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe były duŜe oczekiwania co do 
pozyskania środków europejskich, dlatego teŜ gmina starała się juŜ rok wcześniej nie zaciągać 
kredytów i poŜyczek, które obciąŜyłyby gminę, tak, aby w sytuacji, kiedy zostaną pozyskane 
środki europejskie, moŜliwe było ich zaciągnięcie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew                     
w odniesieniu do wypowiedzi radnego Aleksandra Wielińskiego w kwestii pozyskiwania 
środków europejskich, wskazała, Ŝe są pewne obostrzenia w ich pozyskiwaniu i gmina nie 
zawsze spełni kryteria pozwalające na pozyskanie środków z zewnątrz. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe starania o uzyskanie środków zewnętrznych jest nieustanne, 
czego dowodem jest wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji dwóch dodatkowych 
projektów uchwał, poniewaŜ jest moŜliwość pozyskania środków na odnowę jednej                     
z miejscowości gminy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew w odniesieniu do wypowiedzi 
radnego Wojciecha Adamskiego wskazała, Ŝe na tym właśnie polega polityka budŜetowa, aby 
w odpowiednim czasie dokonywać zmian w budŜecie gminy Czempiń, aby przewidywać 
określone sytuacje, tak, aby budŜet ten był odpowiednio wykonany. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew przypomniała, Ŝe w ramach inwestycji gminnych została równieŜ pobudowana 
droga w Głuchowie, która pochłonęła około 800 000 zł i z punktu widzenia mieszkańców 
Głuchowa była to inwestycja bardzo waŜna.                      
 
Radny Wojciech Adamski wyjaśnił, Ŝe jego stwierdzenie, iŜ w budŜecie gminy dokonywane 
były w porę odpowiednie zmiany zgodnie z prawem, było pochwałą dla Skarbnika Gminy 
Czempiń; natomiast negatywne odczucie dotyczy faktu wykonania niewielu inwestycji.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyraziła pogląd, Ŝe osobiście równieŜ ma niedosyt, 
poniewaŜ teŜ chciałaby, aby w gminie wykonywanych było więcej inwestycji, jednakŜe 



naleŜy zmierzyć siły na zamiary. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe chciałaby, aby 
w mieście zakończyć inwestycje drogowe na poszczególnych osiedlach, jak równieŜ więcej 
inwestować w poszczególnych sołectwach, tymczasem wykonuje się tyle, na ile gminę stać. 
 
Do punktu 7g porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy                 
1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                      
Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 25 kwietnia 2008 roku                 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Czempiń za 2007 rok 
przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

     
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył gratulacje 
Burmistrzowi Gminy Czempiń wraz z Ŝyczeniami dalszych sukcesów dla dobra gminy 
Czempiń.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył 
podziękowania na ręce Skarbnik Gminy Czempiń za trud włoŜony w pracę nad tworzeniem 
budŜetu i jego wykonaniem.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe bardzo waŜną sesją w roku jest sesja 
budŜetowa, podczas której radni wyznaczają plan działania na następny rok, jednakŜe 
najwaŜniejszą jest sesja absolutoryjna, podczas której oceniana jest praca Burmistrza i całego 
zespołu. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe zrobiono w ostatnim czasie dla 
gminy wiele, ale duŜo jeszcze pozostało do wykonania nawet w czasie kilkunastu przyszłych 
kadencji. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe kaŜdy z obecnych wie, jak trudno jest 
podejmować decyzje związane z przeznaczeniem środków finansowych z własnego budŜetu – 
ile przeznaczyć na bieŜącą działalność, a ile na inwestycje i podobnie jest z budŜetem gminy. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe niemalŜe codziennie takie dylematy przychodzi 
jej rozwiązywać, jak równieŜ radni Rady Miejskiej w Czempiniu muszą się nimi zajmować, 
aby podjąć mądre i stosowane decyzje. Burmistrz Dorota Krystyna Lew złoŜyła 
podziękowanie dla wszystkich pracowników Urzędu Gminy w Czempiniu, poniewaŜ dzięki 
wkładowi ich pracy pod przewodnictwem Skarbnika Gminy Czempiń uzyskano takie efekty. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podziękowała równieŜ Radzie Miejskiej w Czempiniu,              
w imieniu swoim i wszystkich pracowników Urzędu Gminy w Czempiniu, za pozytywną 
współpracę i miłą atmosferę, jaka panuje i wyraziła nadzieję, Ŝe dzięki takowej właśnie                 
w najbliŜszym czasie uda się wiele pozytywnego dla gminy zdziałać.         
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 15 – 
minutową przerwę w obradach sesji.  
 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza przystąpiono do realizacji punktu 7h porządku obrad.   
 
Do punktu 7h porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXI/116/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 25 kwietnia 2008 



roku w sprawie Planu odnowy miejscowości Głuchowo przedstawioną wraz                   
z uzasadnieniem i korektami do przedłoŜonego projektu uchwały przez Zastępcę 
Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka.    
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 
 

Do punktu 7i porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXI/117/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 25 kwietnia 2008 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Informacja Burmistrza Gminy Czempiń z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykaz 
zarządzeń stanowią załączniki nr  13 i 14  do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym zostanie przez niego złoŜone podczas 
następnej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, podczas której równieŜ zostaną wyjaśnione 
kwestie związane ze sprawozdaniem z działalności w okresie międzysesyjnym Burmistrza 
Gminy Czempiń.  
 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Czempiniu zostaną udzielone na piśmie.  
 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Wolnych głosów i wniosków nie odnotowano.  
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
                                                                                                                                                                               
Protokołował:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
Inspektor                                                                                         /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha  
 
 


